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Vragen Aanwenden procesmiddelen Middengebied

CDA
1. Het gaat hier alleen over het aanwenden van de procesmiddelen. De investeringsagenda is 

indicatief € 50 mln. Hiervoor beroep gedaan op rijksmiddelen en provinciale/euregionale 
middelen en middelen van private partijen.  Om dit te realiseren brengen de 9 gemeenten (in 
totaal 170.000 inwoners) 1,5 mln. bijeen voor de samenwerking.

2. Gemeente E-M brengt onderstaand in: 
€ 75.000,- voor 2020 ; € 3 / inwoner
€ 100.000,- voor 2021 ; € 4 / inwoner
€ 125.000,- voor 2022 ; € 5 / inwoner
€ 150.000,- voor 2023 ; € 6 / inwoner
Totaal = €450.000,-
Wat brengen de andere gemeenten in? Ook volgens bovenstaand schema? 

3. Hoe komt men dan op € 1,5 mln? 

4. Wat is de verdeling qua inbreng van de diverse gemeenten? 

EML
1. Raadsvoorstel pag. 1 onder beslispunten: gezien het feit dat dit alleen in deze BeVo wordt 
geagendeerd, kan er geen budget worden vrijgemaakt voor de aanwending procesgelden.
Toch staat dit vermeld onder het 2e punt 2. Graag toelichting. Zie ook laatste alinea pag.1.

2. Onder Aanleiding pag.1 en Governance opgave pag.2: Graag toelichting op de term ‘governance’ in 
relatie tot dit project.

3. Pag.3 ‘De samenwerking is primair gericht op de economische structuurversterking, waarbij 
componenten als onderwijs, duurzaamheidsopgaven, etc een belangrijke rol spelen’. 
Hoe wordt de afweging gemaakt bij activiteiten indien er geen zicht is op economische versterking, 
maar een ander doel zou worden gediend? 

4. Pag.3 Financiële aspecten.
Hieruit kan worden opgemaakt dat elk jaar €3 per inwoner besteed gaat worden, alleen  aan het 
proces om een samenwerking in de 9 deelnemende gemeenten te realiseren.
Hoe is dit in de jaren na 2020? Waarom is dit een oplopend bedrag?
Waarop is de bijdrage per inwoner gebaseerd? 

5. Nu wordt een totaalbudget van € 400.000 gevraagd van EM voor de komende 4 jaar. 
Is het niet verstandiger om slechts tot en met deze raadsperiode geld ter beschikking te stellen? 
Is het niet voorbarig om nu al een voorschot te nemen op de volgende raadsperiode gezien het feit dat 
ook het UVP vooralsnog blijft hangen in termen als ‘onderzoeken, initiëren, analyseren, een omslag 
maken’. 
Zo nee, waarom niet? 

6. Gezien de meerdere samenwerkingsverbanden in de Zuid-Limburgse regio op diverse 
onderwerpen, zou het voor de handen liggen om ook de in het project Middengebied   beoogde 
doelstellingen te bereiken met de 16 gemeenten van de regio Zuid-Limburg. Bestaat nu niet het 
gevaar dat gemeenten in verschillende gremia met de rug tegen elkaar gaan staan in plaats van de 
handen in elkaar te slaan?
Nu reeds blijkt de controverse op onderdelen tussen Vaals en GW /EM, tussen Voerendaal en 
Simpelveld, tussen Heerlen en Landgraaf, tussen Meerssen en Maastricht, etc.

7. Pag.4 Maatschappelijke effecten.
Hier wordt een onderscheid gemaakt tussen het proces en het Uitvoeringsprogramma.
In het UVP worden ook voornamelijk intenties genoemd, geen concrete plannen.
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Waarom worden er geen concrete voorbeelden genoemd in het UVP?
Heeft men die wel op het oog en zo ja, welke?

8. UVP 
Wie zit er aan het roer? Wie bepaalt welke activiteiten vanuit het UVP worden ondernomen?
Wordt er aan een directie gedacht? Personeel?  

9. Pag.3 Hoofdstuk Het verschil van het Middengebied. Het verschil waarmee?

10. Pag.4 Graag toelichting op “Voor de investeringsagenda van € 50 miljoen wordt o.a.een beroep 
gedaan op De quattro helix-partijen’.

11. Pag.7 wordt voor de 2e keer het verschil van het Middengebied opgevoerd. Ook hierna volgen 
overlappingen. Wat is de reden hiervan? 

12. - UVP landbouw en landschap. Pag.10 Ontwikkellijnen. Wat wordt bedoeld met de 4e genoemde 
Ontwikkellijn: Landschappelijk raamwerk?

13. - We ondersteunen nieuwe verdienmodellen. Wordt er ook actie ondernemen om aan te zetten tot 
andere landbouw?  Hebt u ook dwangmaatregelen ter beschikking? Zo nee, waarom niet? Zo ja, 
welke?

14. Pag.11 Hoe wordt het beoogde sloopfonds gevormd?

15. UVP Toerisme van de toekomst
Pag. 24 Gemotoriseerd verkeer zal worden ontmoedigd door bijv. Het afsluiten van wegen. Sinds 
wanneer is dit mogelijk voor gemeenten? 
Hoe gaat u de motoren, de scooteroptochten en de autorally’s met oldtimers e.d.  aanpakken?
Hoe gaat de voorgenomen lobby tegen uitbreiding van vliegverkeer gestalte krijgen? Wanneer?

VVD

1. Algemeen: bijgevoegd zijn het rapport Soete II en het rapport Uitvoeringsprogramma 
Middengebied (UVPMG) en wel ter kennisname! Uitgebreid wordt in het raadsvoorstel 
ingegaan op het proces waarbij wordt aangegeven dat het primair de bedoeling was met 
Gulpen-Wittem een gezamenlijke raadsvergadering te houden waarbij besluitvorming over het 
UVP aan de orde zou komen. In Margraten zijn we “meegenomen” met het besluit van het 
College. Waar blijft de rol van de raad?

Vraag, wanneer is dit laatste aan de raad ter kennis gebracht. Heb ik dit gemist?

2. Is vaststelling niet een bevoegdheid van de raad?

3. Hoe kun je straks bij alle raden een uitwerking van budgetten vragen als er geen vastgesteld 
document ten grondslag aan ligt?

4. Maakt het rapport straks onderdeel uit van de Omgevingsvisie? -Zo ja dan is vaststelling zeer 
zeker aan de raad, of komen de deelrapporten straks ter  vaststelling bij de raad terug?

5. Het college heeft het programma eind 2019 vastgesteld waarom zolang gewacht om de  raad 
dit ter beschikking te stellen?

6. De vraag is om dit jaar 75.000,-- vrij te maken voor procesmatige invulling van 
het  Uitvoeringsprogramma Middengebied. Waar moet ik dan aan denken?
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7. In 2020 gaan de samenwerkende gemeente van start. Het zijn 5 programmadelen. Volgend 
jaar wordt 100.000,00 gevraagd. Waarmee gaat onze gemeente mee van start?

GROENLINKS

1. We worden gevraagd toestemming te geven voor een bijdrage van 75000 euro (3 
euro per inwoner). Hoe gaat dit geld besteed worden en op grond waarvan stijgt het 
bedrag tot uiteindelijk 6 euro per inwoner?

2. Wat is de termijn die jullie voor ogen hebben bij QW (Quick Win)
En wat is die termijn als het om de LTA (lange Termijn activiteiten) gaat?

3.  Hoe is de monitoring geregeld?

4. Als wij hiermee instemmen, stemmen we dan ook in met die geleidelijke stijging naar 
6 euro of komen er tussentijdse evaluatiemomenten op grond waarvan wij de 
volgende stap kunnen goedkeuren?

5. Waarom is er zonder overleg wel een proces als dit mogelijk in coronatijd en liggen 
processen in het verlengde hiervan met 3 gemeentes stil?

6. Op welke punten, activiteiten, initiatieven is Eijsden-Margraten aan de bal om het 
voortouw te nemen? Wat doen we zelf?

7. In het artikel worden diverse zaken genoemd waar men mee aan de slag wil, 
waarvoor door de coronatijd nieuwe inzichten zijn ontstaan. Wordt daar nog eens 
apart naar gekeken en kan het dat er daardoor plannen wijzigen?
Voorbeelden;

 Het groene gebied is een gewild product en dreigt overlopen te worden als 
men alleen nog in Nederland op vakantie kan: spreiding en maatregelen tegen 
bepaalde doelgroepen worden voorgesteld. 

 Verzorgingshuizen blijken besmettingsnesten, waardoor ouderen in eenzame 
opsluiting terecht komen, maar langer alleen thuis betekent ook vaak 
eenzaamheid.  

 Door de crisis heeft het lokale product en de boerderijwinkel een boost 
gekregen

 Toeristische ondernemingen hebben het zwaar. Hoe heeft dat invloed op de 
plannen zoals ze nu zijn

8. Het duurzaamheidsfonds, wie gaat dat vullen?

9. Wordt er ook nagedacht over andere energiebronnen, bijvoorbeeld waterstof?

10. Sectorplatform
 Is dat hetzelfde platform als waarvan sprake is in de visie vrijetijdseconomie?
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11. Pagina 10 UVP
Wij willen rol van landschapsbeheer verankeren in het ondernemerschap bij huidige en 
toekomstige ondernemers in de landbouw.

De maatregelen die hier staan hebben veel tijd nodig. 

o starten met een analyse
o onderzoeken van mogelijkheden

 Hoe komen hier op wat kortere termijn resultaten uit waar echt handvatten gegeven 
worden om zaken aan te pakken? (Buitengewoon Buitengebied E-M komt al drie jaar 
niet met concrete acties)

 Is er ook geld voor het opkopen van grond om natuur te creëren?
 Is er geld voor een 'structurele bijdrage onder voorwaarde’ aan de boeren die het 

landschap in de gewenste vorm moeten houden.

12. Pagina 12 wat gaan we doen tactisch derde bolletje
 Over welke stimuleringsregelingen hebben we het hier?
 Als het een financiële stimulans is waar komt dat geld vandaan en hoe weten boeren 

of het blijvend is?

13. Het Middengebied is de eerste emissieloze regio van Nederland betreffende 
toeristisch recreatief vervoer?

 Wat is toeristisch recreatief vervoer?


